
Rapport till DRM 1 23/9 i Lindesberg från VDG Anna-Lena Bohlin 

Jag har nu ingått i mitt sista år som vice distrikts guvernör. Det är 

mycket som ska läras in under året. De flesta av oss har bara verkat på 

lokal och zon nivå och vår organisation och historia är lång, stor och 

omfångsrik.  

VDGs första träff var i Kungälv var under v 34. Där deltog vi i 

Guvernörsråd nr 2. Vi fick under den veckan också träffa vår 

Internationell President Patti Hill som var på besök i Sverige. 

Första träffen handlade om Lions internationellt, Europaforum och 

NSR. Vi fick också inblick i LCIF viktiga roll för ekonomiskt stöd i olika 

projekt. Plus en del annat. 

Helgen v 37 hade DG-teamet en kick off som ett steg i utbildningen av 

ZO ordförarna. 

 


